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Agroforestry  -  Projecten 2017

Zoals elk jaar konden subsidieaanvragen voor agroforestry worden ingediend tot 15 
september. Inmiddels zijn de projecten die voor subsidies in aanmerking komen, 
geselecteerd.

1. a) Hoeveel aanvragen werden ingediend? 

b) Over hoeveel hectare landbouwgrond ging het?

2. a) Welke projecten werden goedgekeurd? 

b) Hoeveel bedroeg telkens de oppervlakte per goedgekeurd project?

c) Hoeveel subsidie wordt toegekend aan elk project?

d) Hoeveel bedraagt de gemiddelde perceeloppervlakte en hoe groot is de 
gemiddelde boomdensiteit?

3. Wat waren de redenen waarom ingediende projecten werden afgekeurd?

4. a) Klopt het dat er een aantal wetgevende knelpunten en criteria bestaan die de 
goedkeuring van aanvraagdossiers in de weg staan?

b) Werden die knelpunten inmiddels opgelijst? 

c) Zo ja, over welke punten gaat het?

5. Wat zal er worden ondernomen om die knelpunten weg te werken?

6. Over hoeveel hectare agroforestry beschikt Vlaanderen momenteel in totaal?

7. Hoeveel hectare werd sinds de inwerkingtreding van het GLB (gemeenschappelijk 
landbouwbeleid) 2014-2020 inmiddels gerealiseerd?
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1. a) 16

b) 41,74 hectare

2. a) 15

b-c)  

goedgekeurde 
oppervlakte (ha)

kostenraming excl. BTW 
(euro)

1 3,41 37.895,51
2 6,63 7.578,00
3 0,94 4.990,50
4 0,83 12.569,00
5 2,95 17.440,38
6 2,69 8.050,00
7 3,18 3.834,27
8 1,22 2.055,94
9 1,01 5.540,00
10 1,00 1.527,00
11 1,79 5.500,00
12 1,59 7.591,00
13 1,92 2.708,85
14 8,18 193.560,00
15 1,87 3.600,00

d) De gemiddelde perceeloppervlakte bedraagt 1,51 hectare. De gemiddelde 
boomdensiteit 111,11 bomen per hectare.

3. De percelen in de afgekeurde projectaanvraag waren de voorbije jaren niet 
geregistreerd als zijnde in landbouwgebruik door een actieve landbouwer.

4-5.Uit voorgaande cijfers blijkt dat er geen onoverkomelijke knelpunten zijn die de 
goedkeuring van aanvraagdossiers in de weg staan. 

6-7.Mijn diensten beschikken enkel over de arealen die via de subsidieregeling werden 
aangeplant. Sinds de eerste oproep in het plantseizoen 2011-2012 betreft dit 
ongeveer 100 hectare, sinds de start van het plattelandsontwikkelingsprogramma 
2014-2020 ongeveer 68 hectare.


